主題音樂鈴

Multi-Function Music Player

使用說明書 Instruction Manual

商品主體 Components

1 LED 電子時鐘 / LED Digital Clock



操作步驟說明 Assembly Instruction



插入電源,開啟電源開關。 LED電子時鐘即顯示。

Plug in the power, turn on the power switch, LED digital clock light up.



按下電源鍵、啟動景觀燈及動

Press Power button to turn on the scenic lights and the movement.



確認SD卡已插入,按下播放/停 止鍵,開始播放音樂。

Insert the SD card, click Music Play / Stop button to play music.

介面操作說明 Control Panel Information

• 面板符號 Icons on control panel













(U) 電源鍵 Power On/Off

短按 按第一下:景觀燈亮及動態啟動

按第二下:動態停止 按第三下:景觀燈滅

長按 進入設置時鐘-小時設定 再短按一下:分鐘設定 再次短按:完成時鐘設置

Short click -

1st click: Both scenic lights and movement are on. $2^{\,nd}$ click: The movement is off. 3rd click: Scenic lights are off.

Long click: Clock setup - Hour setup. 2nd short click: Minute setup. 3rd short click: Clock setup finished.

(▶) 播放 / 停止鍵 Music Play/Stop

短按 按一下:開始播放曲目 再按一下:暫停播放曲目 長按 關閉播放器(按鍵燈熄滅)

Short click -

1st click: The music starts. 2nd click: Music pauses.

Long click -

The control panel is off (the light on buttons is off).

(一) 音量遞減鍵 Volume Decrease

調節音量(0-30階)

按一下:音量遞減一次 長按不放:音量快速遞減

調整時鐘值

按一下:時鐘值遞減一次 長按:快速遞減時鐘值

Adjust Volume (from 0 to 30) -

A click: Volume decreases. Press and long hold: Decrease volume until the button is released.

Adjust Clock Value -

A click: Decrease a value. Long click: Decrease value until the button is released.

(◀) 上曲鍵 To Previous Song

短按 按一下:播放上一曲 長按 曲目快退(倒帶)

Short click: -

Go to previous song.

Long hold -

Fast backward the song.

(★) 音量增加鍵Volume Increase

調節音量(0-30階)

按一下:音量遞增一次 長按不放:音量快速遞增

調整時鐘值

按一下:時鐘值遞增一次 長按:快速遞增時鐘值

Adjust Volume (from 0 to 30) -

A click: Volume increases Press and long hold: Increase volume until the button is released.

Adjust Clock Value -

A click: Increase a value. Long click: Increase value until the button is released.

(▶) 下曲鍵 To Next Song

短按 按一下:播放下一曲 長按 曲目快轉

Short click: -

Go to next song.

Long hold -

Fast forward the song.

產品特色說明 Product Feature

• 插卡式 MP3 (Micro SD) / MP3 (Micro SD input)

可依個人喜好,存入播放喜愛的歌曲。 Input and play your personal favorite music.

• LED電子時鐘 / LED Digital Clock

楓木原色透光的溫暖色調,成為居家美好的實用風景。 Wooden color with light warms your home up to be a functional scenery.

規格說明 Specification 輸入電源 SD卡最大容量 AC 100V-240V 50/60Hz 32G.MicroSD 知音文創產業股份有限公司 耗電量 Power 進口商 Import 25W 額定電壓電流 進口商電話 DC9V 2800mA +886(02) 2917-1700 Tel of Import Rated Voltage& Current 音頻格式 取樣速率(KHz) 音頻最大功率 3Wx2 8/11.025/12/16/22.05/24/32/44.1/48 MP3. WAV



警告!有觸電危險!當長期停止使用時.應將電源適配器從插座拔出.避免在高溫潮濕及陽光直射的環境下使用。 擅自維修主題音樂鈴之電器部件,有可能讓您面臨危險電壓或其他危險,所有維修事宜應請求助授權服務中心。

WARNING! Electric Shock Hazard! Disconnect power cord from electrical outlet if you'll not use this equipment after a long period. Avoid using the equipment at the environment of high temperature and direct sunlight. Repairing the electrical parts of the equipment without authorization could have the hazardous voltage or other dangers. Any issues about product repair, please contact authorized repair service center.